

Unes quantes persones —en aquest segle XX— han contribuit a donar a Santa Eulàlia aquest caire propi que té. Tots les tenim a la memòria: el Sr. Mestre, Mn. Manuel, el Sr. Bonet, en Joanet... Són vides senceres que han volgut anar donant sempre la seva claror per a nosaltres. I han marcat Santa Eulàlia.

Tant de bo que aquestes persones, quan se'n van, en trobessin d'altres que, millorant el que calgués de la seva obra, conservessin una mica el seu esperit. Nosaltres no quedaríem tan sobtats com vàrem quedar els del Rieral en saber que l'anar a Missa ja no valia dues pessetes sinó onze...

Sempre és trist, Joanet i Rosa, no sentir la botzina del vostre cotxe que ens saludava tan alegrement quan passaveu. Totes les despedides són tristes... Però aquesta vostra, per sobre de la tristesa, penso que ha de tenir el gust de pau i serenor que dóna el deure complert sempre, i sempre amb esperit de servei als altres.

Que ei Bon Déu, que ha fet que en tants anys no tinguéssiu ni un sol accident, us doni les gràcies que us mereixeu.

Marcel Galobart

HORAS DRAMATICAS

25 DE SEPTIEMBRE DE 1965

Tres años después de las trágicas inundaciones del Vallés, exactamente el 25 de septiembre, la riera de Tenas volvió a subir de nivel casi tanto como entonces. Pero esta vez lo hizo de una forma insólita.

Por la mañana, sin llover, bajo por la riera una avalancha de agua provocada por una lluvia torrencial que cayó hacia San Feliu de Codinas. En un campo, un poco más abajo del vado que la cruza en El Rieral, estaban unos hombres sacando piedras para el Sr. Jaime Anfruns, de Granollers, con una pala cargadora («toro») y un tractor. Inesperadamente, llegó la avalancha de agua y encalló la pala cargadora, siendo preciso sacar al conductor con una cuerda. Pronto amainaron, sin embargo, las aguas, y como no llovió, el Sr. Jaime Anfruns, su hermano Pedro, el conductor de la pala, llamado José Giménez y el conductor del tractor, José Aumatell, se dispusieron por la